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PROTOKÓŁ Nr XXV111/2021

Z OBRAD  XXVIII  SESjl

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  26 maja  2021  r.

w  zdalnym  trybie  obradowania

1.  Otwarcie  XXVIII  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XXVIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Przewodnicząca

poinformowała,  że sesja  odbywa  się  w zdalnym  trybie  obradowania.  Przewodnicząca  powitała

radnych,  Starostę  Nowotomyskiego  -  Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego

- Marcina  Brambora,  członków  Zarządu  Powiatu,  Sekretarza  Powiatu  - Ewę  Bąbelek,

Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,  Radcę  Prawnego  -  Wojciecha  Lignowskiego  oraz  panów

informatyków.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o  potwierdzenie  swojej  obecności  drogą

elektroniczną.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  obecność  potwierdziło  19  radnych  i

stwierdziła  quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Przewodnicząca  przypomniała,  że  obrady  sesji  są  transmitowane  i nagrywane,

a administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  poinformowała,  że porządek  obrad  wraz  z wszystkimi  materiałami  był

dostępny  na tabletach,  w Biuletynie  Informacji  Publicznej  oraz  na tablicy  ogłoszeń  Starostwa

Powiatowego  i zapytała,  czy do porządku  obrad  są pytania  lub  uwagi?

Starosta  Nowotomyski  poinformował,  źe  nawiązując  do  wstępnych  ustaleń  z

posiedzenia  wspólnego  Komisji  Rady  Powiatu,  chciałby  zgłosić  wniosek  o odstąpienie  od

rozpatrywania  w dniu  dzisiejszym  punktu  10  porządku  obrad  sesji,  tj.,,Prezentacji  informacji

dotyczącej  wydatków  Powiatu  Nowotomyskiego  na inwestycje  w  latach  2006  - 2020".

Starosta  dodał,  że w  tej  sprawie  został  uzyskany  konsensus  z radnym,  który  wniósł  pytania  do

materiałów.  Dotychczas  wykonano  ogrom  pracy,  ale  wykorzystując  informacje,  uwagi  i pytania

radnego  Krzysztofa  Pacholaka  Starosta  wnioskuje,  aby  ten  punkt  nie  był  rozpatrywany  w dniu

dzisiejszym.

Przewodnicząca  dodała,  że na wspólnym  posiedzeniu  Komisji  w dniu  dzisiejszym  ta

informacja  została  radnym  przedstaw'iona,  a do materiałów,  które  radnai otrzymali  wpłynęło

46  pytań  radnego  Krzysztofa  Pacholaka.  W  pytaniach  radny  prosił  o uszczegółowienie

materiałów.  Pan  Pacholak,  w trakcie  Komisji,  zabrał  głos w  dyskusji  w tym  zakresie  i

potwierdził,  że także  chciał  wyjść  z propozycją  usunięcia  tego  punktu  z dzisiejszego  porządku
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obrad.  Przewodnicząca  dodała,  że prezentacja  jest  przygotowana,  ale nie ma sensu,  aby  na

kolejnej  sesji  ponownie  przeprowadzać  prezentację  i uszczegóławiać  materiał,  dlatego

propozycja  pana  Starosty  jest  zasadna.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:

Wycofanie  z porządku  obrad  punktu  10:  ,,Prezentacja  informacji  dotyczącej  wydatków

Powiatu  Nowotomyskiego  na inwestycje  w latach  2006  -  2020".

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o  wycofaniu  z

porządku  obrad  punktu  IO:  ,,Prezentacja  informacji  dotyczącej  wydatków  Powiatu

Nowotomyskiego  na inwestycje  w  latach  2006  -  2020".

3. Przyjęcie  protokołu  z XXVII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do protokołu  z XXVII sesji nie wpłynęły  żadne

uwagi  lub  wnioski  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  protokół  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXVII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XXVII  sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

str. 2



Przewodnicząca  poinformowała,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  3

posiedzenia  Zarządu.  Wszystkie  informacje  radni  otrzymali  na tablety.  Do  sprawozdań

wpłynęło  drogą  mailową  jedno  zapytanie  radnego  Krzysztofa  Pacholaka.  Odpowiedź  została

udzielona  na piśmie.  Ponadto,  radny  Pacholak  na wspólnym  posiedzeniu  Komisji  poprosił  o

uszczegółowienie  informacji  i został  wypracowany  sposób  udzielenia  odpowiedzi  na prośbę

pana  radnego.  Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji.  Nikt  się  nie  zgłosił.

5. Sprawozdanie  z realizacji  Programu  Naprawczego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu

Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Sprawozdanie  z realizacji  Programu  Naprawczego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  SP ZOZ -  Tomasza  Przybylskiego  o omówienie

sprawozdania.

Dyrektor  SP ZOZ  w  Nowym  Tomyślu  -  Tomasz  Przybylski  poinformował,  że rok  2020

miał  być  kolejnym  rokiem  realizacji  Programu  Naprawczego,  gdzie  założeniem  były  lata  2019

-  2021.  Niestety  na początku  2020  roku  ogłoszono  światową  pandemię.  Wystąpiły  zaburzenia

jeżeli  chodzi  o wywiązanie  się z zapisów  Programu.  Na początku  roku  wystąpił  duży  wzrost  cen

odbioru  odpadów  medycznych,  zmiana  cen mediów,  zmiana  cen  środków  ochrony  osobistej,

środków  do  dezynfekcji.  Nastąpiły  także  odgórne  zalecenia  odnośnie  zmian  wysokości

wynagrodzenia  minimalnego.  Te czynniki  spowodowały,  że wbrew  założeniom  Programu

Naprawczego,  była  zminimalizowana  możliwość  kontroli  kosztów.  Ponadto  epidemia

przyczyniła  się  do zwiększenia  popytu  na artykuły  higieny  osobistej  oraz  środki  ochrony

osobistej,  co dodatkowo  zwiększyło  cenę  tych  artykułów,  a ich zakup  był  niezbędny.  Dyrektor

dodał,  że pomimo  wszystko  starał  się  kontrolować  koszty,  co było  zapisane  w Programie

Naprawczym.  Starano  się racjonalizować  ilość  zakupów,  szukano  najtańszych  wykonawców.

Utrzymano  zapisy  ze związkami  zawodowymi  dotyczące  odpisów  na Zakładowy  Fundusz

Świadczeń  Socjalnych.  Udało  się skrócić  okres  przeterminowania  zobowiązań,  który  wyniósł

90  dni.  Drugą  częścią  Programu  Naprawczego  była  maksymalizacja  przychodów.  W 2019  roku

starano  się maksymalnie  wykorzystać  potencjał  szpitala,  aby  wszystkie  umowy,  które  były

zawarte  z Funduszem,  mogły  zwiększyć  przychody,  zwiększyć  ilość  udzielanych  świadczeń,  a

tym  samym  zmniejszyć  stratę  szpitala.  Niestety  pandemia  w dużej  mierze  zaburzyła  te

działania.  Było  to  związane  z koniecznością  dostosowania  się do zaleceń  epidemiologicznych

Ministerstwa,  Funduszu  Zdrowia,  czy  Urzędu  Wojewódzkiego.  W marcu,  zgodnie  z poleceniem

Wojewody  Wielkopolskiego  musieliśmy  znacznie  ograniczyć  działalność  szpitala.  Czasowo

zamknięta  była  okulistyka,  co spowodowało  spadek  przychodów  w tym  zakresie.  Staraliśmy

się  działać  tak,  aby  mimo  wszystko  te przychody  uzyskiwać.  W ubiegłym  roku  udało  się

zakontraktować  poradnię  kardiologiczną,  pediatryczną  i chorób  wewnętrznych.  Dodatkowo,

zgodnie  z założeniami  Programu  Naprawczego  udało  się doprowadzić  do utworzenia  Fundacji

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi,  która  działa  przy  szpitalu  i na rzecz  szpitala.  Dodatkowo
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zostało  nawiązane  porozumienie  z poznańską  Fundacją  Dzięki  Tobie,  aby móc  otrzymać  1%

odpisu  od podatku.  Finalnie  szpital  otrzymał  środki  finansowe  na zakup  sprzętu  medycznego

dla Oddziału  Położniczo  -  Ginekologicznego.  Jeżeli chodzi  o działania  zapisane  w Programie

Naprawczym,  dodatkowo  szpital  wszedł  w każdą  umowę  niejako  narzucaną  przez NFZ, a

związaną  z działaniem  antycovidowym  tj.  przeciwdziałaniem  rozprzestrzeniania  się

koronawirusa  z możliwością  obserwacji  i leczenia  osób  zgłaszających  się do szpitala  i mającymi

podejrzenie  w  kierunku  zakażenia.  Zostały  zawarte  umowy  w zakresie  pretriażu  oraz

pobierania  antygenów  z badaniami  PCR. Decyzją  Wojewody  obserwowaliśmy  i leczyliśmy

pacjentów  na Oddziale  Covidowym.  Działania  te pozwoliły  zmniejszyć  straty.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do sprawozdania  przedstawionego  przez  dyrektora  SP

ZOZ są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  bez  uwag  przyjęła  sprawozdanie  z realizacji

Programu  Naprawczego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

6. Sprawozdanie  z działalności  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2020.

Sprawozdanie  z działalności  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok 2020 stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  SP ZOZ -  Tomasza  Przybylskiego  o omówienie

sprawozdania.

Dyrektor  SP ZOZ w Nowym  Tomyślu  -  Tomasz  Przybylski  poinformował,  że jeżeli

chodzi  o działalność  statutową,  podobnie  jak  w roku  ubiegłym  kontynuowana  była  działalność

i staraliśmy  się  maksymalizować  przychody.  Świadczenia  były  realizowane  w oddziałach

szpitalnych,  poradniach  specjalistycznych,  pracowniach  diagnostycznych,  zgodnie  z

wcześniejszą  strukturą.  Jedyną  zmianą,  która  była dokonana  w ubiegłym  roku  to powołanie

nowych  poradni:  kardiologicznej,  internistycznej  i pediatrycznej,  na  które  uzyskaliśmy

kontrakt  w ramach  środków  publicznych  na leczenie  pacjentów  ubezpieczonych  w ramach

NFZ. Zasady  finansowania  są niezmienne  od 2017  roku.  Jeżeli chodzi  o oddziały  szpitale  -

ryczałt,  oparty  jest  na rozliczeniach  jednorodnych  grup  pacjentów,  jeżeli  chodzi  o poradnie

specjalistyczne  -  porady  rozliczane  są procedurami  wycenionymi  przez  Fundusz,  diagnostyka

opłacana  jest  za wykonane  badania,  a świadczenia  ryczałtowe  są w tak  zwanej,,wieczorynce",

pogotowiu  ratunkowym,  czy też  szpitalnym  oddziale  ratunkowym.  0 ile w pierwszym  kwartale

ubiegłego  roku  udało  się  wypracować  5% nadwyżki  w stosunku  do zawartych  umów,  o tyle  od

1 marca  mieliśmy  zmniejszoną  ilość  udzielanych  świadczeń.  Wiązało  się  to z respektowaniem

decyzji  Wojewody,  zaleceń  Narodowego  Funduszu  Zdrowia,  czy też Ministerstwa  Zdrowia.  W

2020  roku  w szpitalu  leczonych  było  12584  pacjentów,  czyli  prawie  5000  pacjentów  mniej  niż

w roku  poprzednim.  Średnie  wykorzystanie  łóżek  wyniosło  66%  - spadło  o 11%  w porównaniu

do roku poprzedniego.  Drastycznie  spadło  wykorzystanie  łóżek  na Oddziale  Dziecięcym  -

25,79%,  co było  głównie  związane  z lockdownem.  Utrzymany  został  poziom  leczenia  w
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Zakładzie  Opiekuńczo  - Leczniczym,  gdzie  udało  się  nie  dopuścić  do rozprzestrzeniania

zakażenia,  a ilość  pacjentów  pozostawała  na tym  samym  poziomie,  jedynie  utrzymuje  się  długi

okres  hospitalizacji  pacjentów.  Jeżeli  chodzi  o zainteresowanie  świadczeniami,  to  jest  ono

niższe  niż w latach  poprzednich.  Z Powiatu  Nowotomyskiego  leczonych  było  72,21%  ogółu

chorych,  z powiatów  ościennych:  3,3%  - Powiat  Szamotulski,  7,24%  - Powiat  Grodziski,  4,62%

- Powiat  Poznański,  3,59%  - Powiat  Międzychodzki.  Jeżeli  chodzi  o zainteresowanie  oddziałami

szpitala,  rozkłada  się to  następująco:  Oddział  Udarowy  i Neurologiczny  -  mieszkańcy  naszego

powiatu  stanowili  41,46%  ogółu  leczonych,  pozostałe  powiaty  ościenne  rozkładały  się  w

porównywalnych  częściach  około  6%. Okazało  się,  że  Oddział  Udarowy  i Neurologiczny

stanowi  zabezpieczenie  dla  całego  regionu  poznańskiego  jeżeli  chodzi  o leczenie  udarowe.  W

przypadku  Oddziału  Ortopedycznego  -  Powiat  Nowotomyski  to  52%  ogółu  hospitalizowanych,

pozostałe  40%  to  przede  wszystkim  Powiat  Wolsztyński,  Grodziski,  Szamotulski  i

Międzychodzki.  Jeżeli  chodzi  o rodzaj  schorzeń  leczonych  w szpitalu,  to  zależy  od specyfikacji

danego  oddziału  i była  to przede  wszystkim  niewydolność  krążeniowa  i oddechowa,  choroby

układu  trawiennego,  urazy,  schorzenia  i urazy  układu  kostno  -  mięśniowego,  choroby  układu

nerwowego  i krążenia  mózgowego.  Na Bloku  Operacyjnym  został  zauważony  także  spadek  o

30%  wykonywanych  operacji.  Wykonanych  zostało  2318  zabiegów,  z czego  887  to zabiegi

Oddziału  Chirurgicznego,  503 - Oddziału  Ortopedycznego,  392 - Oddziału  Położniczo  -

Ginekologicznego,  525 - zabiegi  okulistyczne.  W ubiegłym  roku  zostało  przyjętych  418

porodów.  W tym  zakresie  pandemia  nie miała  za dużego  wpływu,  bo liczba  ta była  o 15

porodów  mniejsza  niż w roku  poprzednim.  Jeżeli  chodzi  o poradnie  specjalistyczne,  były

zakontraktowane  o 3 poradnie  więcej  niż w roku  poprzednim.  Ogólnie  udzielonych  zostało

21746  porad,  o 7000  mniej  niż w roku  poprzednim.  Jeżeli  chodzi  o rehabilitację  domową,  to

ilość  zabiegów  była  porównywalna  do roku  poprzedniego  - ponad  10000.  W przypadku

świadczeń  nocnej  i świątecznej  opieki  zdrowotnej  było  o 50% mniej  udzielonych  porad

realizowanych  głównie  w soboty  i niedziele.  W przypadku  ambulatoryjnej  działalności  SOR,

tzw.  odmów  przyjęć  odnotowano  599,  czyli  porównywalnie  do roku  poprzedniego,  natomiast

liczba  hospitalizowanych  na SOR wyniosła  7613,  a w ubiegłym  roku  60000.  Jeżeli  chodzi  o

działalność  ratownictwa  medycznego,  to  zostało  wykonanych  ogólnie  3552  wyjazdy,  z czego

1557  wyjazdów  było  zespołu  specjalistycznego  z Nowego  Tomyśla,  w tym  78 do wypadków.

Zespół  podstawowy  w Zbąszyniu  zrealizował  857  wyjazdów  do zachorowań,  w tym  45 do

wypadków.  Zespół  pogotowia  opalenickiego  zrealizował  1138  wyjazdów,  w tym  59 do

wypadków.  Dyrektor  dodał,  że jeżeli  chodzi  o pandemię,  można  zauważyć  zmniejszenie

udzielania  świadczeń,  które  były  blisko  50%  w stosunku  do roku  poprzedniego.  Jeżeli  chodzi  o

wykonanie  ryczałtu  to  został  on  wykonany  na  poziomie  86%,  w  związku  z czym,

najprawdopodobniej,  nie  będzie  zmniejszenia  finansowania  ze strony  NFZ.  Zgodnie  z zapisami,

każdy  rok  poprzedni  skutkuje  naliczeniem  wartości  umowy  na rok  kolejny.  Umowę  mamy

przedłużoną  do czerwca  2021  roku,  jednak  nikt  z Funduszu  nie  określił  jak  będzie  wyglądało

naliczenie  ostateczne  pierwszego  półrocza  tego  roku.  Mówi  się,  że umowa  będzie  przedłużona

do grudnia  2021  roku  bez  skutków  finansowych  w przypadku  ryczałtu.  W ubiegłym  roku  były

wykonywane  świadczenia  na rzecz  osób  ze stwierdzonym  zakażeniem  bądź  podejrzeniem

zakażenia  koronawirusem.  W  lipcu  ubiegłego  roku  Fundusz  wprowadził  kilka  nowych
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produktów,  które  zostały  narzucone  do wykonania  obok  działalności  podstawowej,  która

dotychczas  była  zagwarantowana  tylko  i wyłącznie  dla szpitali  zakaźnych.  Realizowane  były

świadczenia  pretriażu,  badań  antygenowych,  badań  testów  PCR. Od września  w Szpitalnym

Oddziale  Ratunkowym  uruchomiono  3 łóżka,  a w szczytowym  okresie  7 łóżek  dla pacjentów

zgłaszających  się z podejrzeniem  zachorowania  na koronawirusa.  W październiku,  decyzją

Wojewody,  początkowo  zostało  uruchomionych  20 łóżek,  a finalnie  44  łóżka  dla pacjentów  z

rozpoznaniem  zachorowania  na  C0V1D-19.  Z tych  44  łóżek,  3 łóżka  stanowiły  łóżka

respiratorowe.  Łącznie  leczone  były  182  osoby  z rozpoznaniem  zachorowania  na C0V1D-19  w

oddziale  internistyczno  -  covidowym,  5 pod  respiratorami  w oddziale  intensywnej  terapii.

Wykonane  zostały  674 testy  antygenowe,  6259  badań  PCR.  Dyrektor  poprosił  Główną

Księgową  SP ZOZ  o przedstawienie  informacji  na temat  wydatkowanych  kosztów  i uzyskanych

przychodów.

Główna  Księgowa  SP ZOZ  -  Beata  Wolanin  poinformowała,  że plan  finansowy  SP ZOZ

był realizowany  na  podstawie  planu  uchwalonego  przez  Radę  Społeczną  w 2019  roku.

Przychody  zostały  zrealizowane  ogółem  na poziomie  104,68  %, gdzie  zaplanowanych  było  106

%, ale weszły  nowe  zakresy  i środki,  o których  nie było  mowy  w momencie  uchwalania  planu

w  grudniu  2019  roku.  Realizacja  kosztów  za 2020  roku  stanowiła  103,95  % ogółem

zaplanowanych  kosztów.  Koszty  operacyjne  zostały  wykonane  na poziomie  104,09  %. Pani

Wolanin  dodała,  że radni  otrzymali  wszystkie  materiały  dotyczące  sytuacji  finansowej  szpitala.

Następnie  pani  Wolanin  przekazała  informacje  na temat  kosztów:  zużycia  energii  oraz

materiałów,  kosztów  usług  obcych,  podatków  i opłat,  wynagrodzeń,  ubezpieczenia

społecznego  i świadczeń  dla pracowników,  amortyzacji  i kosztów  pozostałych.  Pani  Wolanin

przedstawiła  zaplanowane  koszty  finansowe,  które  były  na poziomie  77 %. Koszty  operacyjne

zostały  wykonane  na poziomie  110  %. Następnie  pani  Główna  Księgowa  SP ZOZ omówiła

załącznik  nr 2 do  realizacji  planu  finansowego  dotyczący  zakupów  w 2020  roku  oraz

przedstawiła  wysokość  dotacji  otrzymanych  od podmiotu  tworzącego,  gmin,  Fundacji  oraz

Wojewody.  Pani  Wolanin  przekazała  również  informację  na temat  wysokości  należności  na

koniec  grudnia  2020  roku  oraz  wysokość  środków  na rachunkach  bankowych.  Przedstawione

zostały  również  wysokości  zobowiązań  ogółem  oraz  zobowiązań  wymagalnych,  a także

wysokość  kredytów  i pożyczek.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

-  Marcin  Brambor:

Wicestarosta  Nowotomyski  zwrócił  się z pytaniem  do Dyrektora  SP ZOZ,  czy  Dyrektor

ma wiedzę  bądź  informację  na temat  zmian  w przepisach  dotyczących  pokrywania  straty  SP

ZOZ?  Wicestarosta  dodał,  że w tym  roku  nie występuje  taka  sytuacja,  że organ  założycielski

musi  pokryć  stratę  netto,  ale pamiętamy,  że w listopadzie  2019  roku  Trybunał  Konstytucyjny

orzekł  o niekonstytucyjności  tego  przepisu  i dał  Rządowi  18  miesięcy  na dostosowanie  tych

przepisów.  Z tego  co wyliczył  Wicestarosta  20 maja  ten  termin  minął.  Wicestarosta  zapytał,

czy  są jakieś  informacje  na ten  temat  i czy  te przepisy  się zmieniły?  W grudniu  ubiegłego  roku

został  powołany  zespół  ds. restrukturyzacji  szpitali.  Wicestarosta  zapytał,  na jakim  etapie  jest

ta sprawa?  Wicestarosta  dodał,  że być  może  nie  jest  to  związane  ze sprawozdaniem,  ale  jest
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to istotne  z punktu  widzenia  finansowego.  Następnie  wicestarosta  poinformował,  że w dniu

dzisiejszym  został  wycofany  punkt  10  w porządku  obrad  sesji,  ale  chciałby  podkreślić,  że jedna

z informacji  zamieszczonych  w tej  prezentacji  dotyczyła  wydatków  poniesionych  na służbę

zdrowia.  Wicestarosta  poinformował,  że Powiat  Nowotomyski  na przestrzeni  lat  2006  -  2020

poniósł  wydatki  na służbę  zdrowia  w łącznej  kwocie  42.110.000,00  zł, co stanowiło  60 % ogółu

wydatków  poniesionych  przez  Powiat  przez  14  lat.

-  Tomasz  Przybylski:

Dyrektor  SP ZOZ poinformował,  że na temat  rozwiązań  związanych  z pokryciem  straty

związanej  z działalnością  szpitala,  czy z projektem  restrukturyzacji  działalności  podmiotów

lecznictwa  zamkniętego,  nie  posiada  żadnej  informacji.  Można  opierać  się tylko  na wywiadach,

które  są  publikowane  z Ministrem  Niedzielskim,  gdzie  w przypadku  straty,  w ostatnim

wywiadzie  Minister  twierdził,  że nie ma podmiotu  wskazanego  do pokrycia  straty,  a sam

podmiot  może  utrzymywać  się zaciągając  kredyty.  Jeżeli  chodzi  o restrukturyzację  -  pierwsza

oficjalna  informacja,  która  miała  dotyczyć  pracy  zespołu  powołanego  przez  Ministra  Zdrowia

miała  zostać  przekazana  28 lutego.  Termin  ten  został  przesunięty  na 31 marca.  Mamy  połowę

maja  i nie  ma  żadnego  wyniku  ustaleń,  bądź  założeń  zespołu  ds. restrukturyzacji  szpitalnictwa

w Polsce.

-  Dorota  Kaczmarek:

Radna  poinformowała,  że do zadań  szpitala  należy  między  innymi  prowadzenie

działalności  profilaktycznej,  szerzenie  oświaty  zdrowotnej  oraz  promocja  zdrowia.  Radna

dodała,  że czas  pandemii  mógł  ograniczyć  prowadzenie  tego  typu  działań,  ale  czy  pan  Dyrektor

mógłby  podać  przykłady  prowadzenia  aktywności  profilaktycznej,  z lat  poprzednich,

podejmowanych  przez  szpital?  Radnej  chodzi  o  działania,  w  których  placówka  była

inicjatorem,  nie uwzględniając  akcji  ogólnopolskich,  czy też  prowadzonych  przez  NFZ. Radna

na stronie  internetowej  odnalazła  praktyczne  porady  medyczne  oraz  trzy  akcje.  Radnej

podobała  się akcja,,zdrowa  aorta".  Radna  zapytała,  czy  w zakładzie  opracowany  jest  program

działalności  profilaktycznej,  który  byłby  realizowany  cyklicznie  i systematycznie?

Tomasz  Przybylski:

Dyrektor  SP ZOZ  poinformował,  że odpowie  radnej  na piśmie,  ale  dodał,  że w ubiegłym

roku  rozpoczął  się,  finansowany  częściowo  przez  Fundusz,  program  badań  bioderek  u

noworodków.  Działalnością  profilaktyczną  jest  także  działalność  szkoły  rodzenia.

-  Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  Dyrektora  SP ZOZ o udzielenie  informacji  na temat

przebiegu  procesu  szczepień  na terenie  powiatu  nowotomyskiego.  Był to wniosek  Zarządu

Powiatu  na  posiedzeniu  w dniu  12 maja  br.  Przewodnicząca  otrzymała  od  Dyrektora

informację  na piśmie,  ale poprosiła  Dyrektora  o przedstawienie.

Tomasz  Przybylski:

Dyrektor  SP ZOZ poinformował,  że do programu  szczepień  przystąpiono  w grudniu

ubiegłego  roku.  W pierwszej  kolejności  dedykowany  był  on dla medyków.  Była możliwość

wystąpienia  o zawarcie  umowy  realizacji  szczepień  profilaktycznych  i szpital  o taki  zakres

umowy  wystąpił.  W pierwszej  kolejności  był  on dedykowany  dla pacjentów  gminy  Nowy

Tomyśl.  Następnie  działalność  została  rozszerzona  o gminę  Kuślin  i Miedzichowo.  Do szczepień
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przystąpiono  4 stycznia  2021  roku.  Pierwszą  i drugą  dawkę  szczepionki  przyjęło  908  osób

związanych  z realizacją  świadczeń  zdrowotnych.  W  drugim  etapie  szczepień  podjęto

szczepienia  nauczycieli.  Pierwszą  dawką  zostało  zaszczepionych  1100  osób,  drugą  1060  osób.

Różnica  40 osób  wynika  z przesunięcia  terminu  bądź  rezygnacji  ze szczepienia  drugą  dawką  w

naszym  podmiocie.  W  następnej  kolejności  szpital  przystąpił  do  realizacji  szczepień

powszechnych.  Pierwszą  dawkę  szczepienia  na dzień  25 maja  br.  otrzymało  12528  pacjentów.

Są to  pacjenci  nie  tylko  z terenu  naszego  powiatu,  ale  także  osoby  przyjeżdżające  z powiatów

ościennych,  czy też spoza  Wielkopolski.  Dyrektor  dodał,  że podobnie  jak  świadczenia  tzw.

,,wieczorynkowe",  pacjent  ma  pełną  swobodę  wyboru  miejsca,  w  którym  zostanie

zaszczepiony  więc  nie  można  się  ograniczyć  tylko  do  mieszkańców  naszego  powiatu.

Następnie  Dyrektor  poinformował,  że  drugą  dawkę  szczepienia  przyjęło  6150  osób.

Szczepienia  były  wykonywane  szczepionkami  Pfizer  w ilości  11940,  AstraZeneca  w ilości  5140

i Moderna  wilości  5574.  Od tego  tygodnia  będą  wykonywane  szczepienia  szczepionką  Johnson

& Johnson.  W przypadku  osób  powyżej  70 roku  życia  zaszczepionych  zostało  3366  osób  co

najmniej  jedną  dawką.  W przypadku  osób,  które  nie mogły  dostać  się  same  do punktu

szczepień,  zostały  zaszczepione  282  osoby  w miejscu  pobytu.  Na samym  początku  realizacji

świadczeń,  szczepienia  były  wykonywane  w szpitalu.  W momencie  uruchomienia  punktu

masowego,  dzięki  propozycji,  zaangażowaniu  i w porozumieniu  ze Starostą,  od 4 maja

szczepienia  są wykonywane  w Powiatowym  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu.  Jest  to z

korzyścią  dla pacjentów,  którzy  ślą słowa  uznania  za organizację  szczepień  w tej  lokalizacji.

Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  Rady  zapytała,  czy  do  tej  informacji  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie

się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  bez uwag  przyjęła  sprawozdanie  z działalności

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi

w  Nowym  Tomyślu  za rok  2020.

7. Sprawozdanie  z reaIizacji,,Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z

organizacjami  pozarządowymi  na rok  2020"

Sprawozdanie  z realizacji  ,,Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z

organizacjami  pozarządowymi  na rok 2020"  stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do sprawozdania,  które  zostało  radnym  przekazane  na

tablety,  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  bez  uwag  przyjęła  sprawozdanie  z realizacji

,,Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z organizacjami

pozarządowymi  na rok  2020".

8. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie:

a)  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021
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Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021  stanowi

załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb

wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do  dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXV111/266/2021  w
sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

b)  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2021-  2032

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2021-  2032  stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że zmiany  w przedmiotowym  projekcie  uchwały  są

konsekwencją  poprzedniej  uchwały  oraz  uchwały  Zarządu  Powiatu  z dnia  12  maja  br.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do  dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2021-  2032.

Wyniki  głosowania
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ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXV111/267/2021  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2021-  2032.

c)  ustalenia  trybu  udzielania  i rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  szkół  i placówek

oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  ich  pobrania  i wykorzystania

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i rozliczania  dotacji  dla niepublicznych

szkół  i placówek  oraz trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  ich pobrania  i wykorzystania

stanowi  załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był  przekazany  radnym  na tablety

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Sylwester  Kamyszek:

Radny  poinformował,  że dla porządku  zapisów  uchwały,  celowym  byłaby  zamiana  E) 9

z % 10. Radny uważa, że najpierw  powinna  tracić moc uchwała poprzednia,  a następnie

powinien  być  zapis  mówiący  o tym,  komu  powierza  się wykonanie  uchwały.

Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  Radcę  Prawnego  o zabranie  głosu.

Wojciech  Lignowski:

Radca  Prawny  poinformował,  że jeżeli  chodzi  o E) 9 mówiący  o wykonaniu  uchwały

przez  Zarząd  Powiatu,  to nie  odnosi  się on  zupełnie  do F3 10,  w którym  Rada Powiatu  przesądza

o utracie  mocy  poprzedniej  uchwały.  Przyjęta  chronologia  unormowania  w tej  uchwale  jest

jak  najbardziej  prawidłowa.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

ustalenia  trybu  udzielania  i rozliczania  dotacji  dla niepublicznych  szkół  i placówek  oraz  trybu

przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  ich pobrania  i wykorzystania.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1,  BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,
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Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Sylwester  Kamyszek

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XXV111/268/2021 w sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i rozliczania  dotacji  dla niepublicznych

szkół  i placówek  oraz trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  ich pobrania  i

wykorzystania.

d)  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości  lub w części,  łącznie  z

odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty  lub  odstępowania  od

ustalenia  opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości lub w

części, łącznie z odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty lub odstępowania  od

ustalenia  opłaty  za pobyt  dziecka w pieczy  zastępczej  stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości  lub w części,  łącznie  z odsetkami,

odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty  lub odstępowania  od ustalenia  opłaty  za

pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXV111/269/2021 w

sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości  lub  w części,  łącznie  z

odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty  lub  odstępowania  od ustalenia

opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej.

9. Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie wpłynęła  żadna

interpelacja  i zapytanie.  Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  odczytać

zapytanie  bądź  interpelację?  Nikt  się  nie zgłosił.
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IO. Prczcntacja  informacji  dotyczącaj  wydatków  Powiatu  Nowotomy,kicgo  na inwcstycjc  w

latach  2006  -  2020.  (punkt  wycofano  z porządku  obrad)

11.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  zabrać  głos?  Przewodnicząca

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Marcin  Brambor:

Wicestarosta  odniósł  się do wycofanego  w dniu  dzisiejszym  punku  i poinformował,  że

gdyby  radni  mieli  jeszcze  jakieś  pytania  lub uwagi  do tego  punktu,  może  warto  byłoby  nakreślić

jakiś  termin  na składanie  zapytań,  aby  przed  prezentacją  tych  wydatków  nie być  zaskoczonym.

Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  Rady dodała,  że materiały,  które  radni  otrzymali  do wycofanego

punktu  obrad  są  obszerne,  znajdują  się  w  nich szczegółowe  tabele.  Sporządzenie  ich

kosztowało  dużo  czasu  i wysiłku  pracowników  wydziałów,  za co  pani  Przewodnicząca

podziękowała.  Przewodnicząca  poprosiła  o składanie  zapytań  do dnia  I czerwca  br.

Z uwagi  na brak  dalszych  głosów,  Przewodnicząca  z okazji  Dnia Matki  złożyła  życzenia

wszystkim  matkom,  szczególnie  mieszkankom  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  dodała,  że kolejna  sesja planowana  jest  w dniu  30 czerwca  br. o

godzinie  13.00.

12.  Zamknięcie  XXVIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o godz.  14.10  zamknęła  obrady  XXVIII  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XXVIII sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 10  do protokołu.

PRZEWODNiCZĄCA  RADY

Renata  Gruszka

Przygotowała:  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy pomocy  programu  eSesja.pl
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